
Informacja  z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 25 lutego do  

31 marca 2016 roku. Z ważniejszych rozpatrywanych spraw należy 

wymienić: 

1. Od jutra będzie  można składać wnioski w programie „Rodzina 500 plus”. W Gminie 

Prudnik ustaliliśmy, że w pierwszym okresie wnioski przyjmowane będą: 

-  w siedzibie Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku ul. Jagiellońska 3 od poniedziałku do 

piątku w godz. od 7°° do 17°°, w sobotę w godz. od 8°° do 10°° 

- Biurze Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego w Prudniku ul. Kościuszki 3 w poniedziałki od 

8°° – 17°° oraz od wtorku do piątku w godz. 8°° do 15°°  

- internetowo w ramach udostępnionych  aplikacji.   

Wszystkie osoby, które złożą wniosek w ciągu pierwszych trzech miesięcy, tj. od 1 kwietnia 

do 1 lipca 2016 roku, dostaną wyrównanie wstecz. W kolejnych miesiącach, świadczenie 

będzie wypłacane od miesiąca, w którym rodzice złożą wniosek. Do programu można 

dołączyć w dowolnym momencie. 

Świadczenie przysługuje wszystkim rodzinom na drugie i kolejne dziecko, do ukończenia  

18 roku życia dziecka. Natomiast w przypadku ubiegania się o świadczenie na pierwsze 

dziecko, stosuje się kryterium dochodowe, tj. 800zł/na osobę w rodzinie i 1200zł/na osobę w 

rodzinie, w sytuacji gdy członkiem rodziny jest dziecko niepełnosprawne. W pierwszym 

okresie wypłacania świadczenia wychowawczego, będzie brany pod uwagę dochód za 2014 

rok. Wysokość świadczenia do wypłaty, wynosi 500zł miesięcznie, na każde uprawnione 

dziecko. Pierwszy okres wypłacania świadczenia wychowawczego będzie od 1 kwietnia 2016 

r. do 30 września 2017 r. W kolejnych latach, świadczenie będzie przysługiwało na okres 

jednego roku, tj. od 1 października do 30 września, wnioski będzie można składać od sierpnia 

danego roku. 

Wnioski w sprawie ustalenia prawa do świadczenia wychowawczego  i informacje  

o programie „Rodzina 500 plus” można uzyskać w siedzibie OPS, a także w Biurze Obsługi 

Klienta Urzędu Miejskiego w Prudniku oraz  na stronie internetowej: www.opsprudnik.pl lub 

www.prudnik.pl .  

2. W dniu 29 marca br na stronach internetowych Polskiego Instytutu Sztuki Filmowej 

zamieszczona została lista projektów, które otrzymają dotację w ramach Programu 

Operacyjnego: „rozwój kin – Modernizacja kin”. Pragnę poinformować, iż wniosek Gminy 

Prudnik złożony za pośrednictwem Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej  

o dofinansowanie zadania pt. "Zakup foteli, systemu nagłośnienia oraz ekranu do nowo 



tworzonego Kina "Diana” w Prudniku" został pozytywnie oceniony i na jego realizację 

przyznana zostanie dotacja w kwocie 150 tyś. zł. 

Wniosek swoim zakresem rzeczowym obejmuje trzy elementy które zostały wymienione  

w tytule projektu tzn. zakup foteli, systemu nagłośnienia oraz ekranu. Całkowita wartość 

kosztorysowa projektu wynosi 398 763,00 zł i zweryfikowana zostanie w wyniku 

przeprowadzenia procedury udzielenia zamówienia w trybie Ustawy prawo zamówień 

publicznych. Realizacja projektu zgodnie ze złożonym i zaakceptowanym wnioskiem winna 

zostać zakończona do dnia 20 października bieżącego roku. 

Na dzień dzisiejszy w obiekcie kina trwają prace wykończeniowe widowni i sceny. 

Wykonano akustykę sufitu oraz w części akustykę ścian, rozpoczęto prace przygotowawcze 

pod montaż wykładziny na posadzkach. Jednocześnie trwają prace wykończeniowe foyer oraz 

pomieszczeń sanitarnych i szatni pod sceną. 

W dalszym ciągu trwają prace wykończeniowe instalacji elektrycznej, instalacji sanitarnej: 

wodociągowej, centralnego ogrzewania, kanalizacji sanitarnej, wentylacji grawitacyjnej  

i mechanicznej. Trwają prace remontowe pokrycia dachu całego obiektu. 

Do wykonania pozostał jeszcze następujący zakres prac: 

-dokończenie prac wykończeniowych wszystkich pomieszczeń wraz z montażem wykładziny 

widowni i oświetleniem przeszkodowym 

- dokończenie prac remontowych dachu wraz z instalacja odgromową 

- montaż nagłośnienia kinowego i estradowego 

- montaż oświetlenia kinowego i estradowego 

- montaż projektora cyfrowego 3d i ekranu zwijanego 

- montaż foteli kinowych 

- wykonanie wyposażenia sceny estradowej 

- wykonanie elewacji budynku 

- wykonanie pochylni dla niepełnosprawnych i zagospodarowania terenu 

3. Temat hal Frotexu, które gmina nabyła od syndyka masy upadłościowej będzie zapewne 

omawiany jeszcze  dzisiaj, jednak chciałbym przedstawić szerzej problem ich 

zagospodarowania. Choć od przybytku głowa nie powinna boleć to w przypadku 

zainteresowania halami należy podjąć w najbliższym czasie kilka kluczowych decyzji, gdyż 

chęć wynajmu hal zgłasza  kilka podmiotów stawiając różne warunki, od ich 

wyremontowania po zagwarantowanie włączenia ich do Specjalnej Strefy Ekonomicznej.  

W tym drugim przypadku spotkałem się z Prezesem Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy 



Ekonomicznej INVEST – PARK Panem Maciejem Badorą i właściwie rzutem na taśmę udało 

się przesunąć nasz wniosek do wniosków priorytetowych.  

Co do kwestii remontu hal, to z jednej strony moja dzisiejsza propozycja będzie dotyczyć 

przeznaczenia części nadwyżki budżetowej na ich remont z drugiej strony pojawi się 

propozycja zaakceptowania projektu uchwały dotyczącej udzielenia przedsiębiorcom pomocy 

regionalnej. Wraz z obowiązującą już pomocą de minimis byłby to kompleksowy pakiet 

wsparcia dla przedsiębiorców tworzących  nowe miejsca pracy. Z uzyskanych informacji  

z Opolskiego Centrum Rozwoju Gospodarczego wynika, że na obecną chwilę jesteśmy jedną 

z nielicznych gmin mogących zaoferować przedsiębiorcom gotowe hale produkcyjne, które  

w jakiejś perspektywie mogą być włączone do obszaru podstrefy ekonomicznej  

i przygotowane do prowadzenia w nich działalności gospodarczej. Opracowujemy zakresy 

remontów oraz kosztorysujemy ich wartość -nie wykluczam, że podejmiemy próbę sięgnięcia 

po środki na ten cel z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego. 

Jeszcze przed świętami spotkaliśmy się z przedstawicielami TAURON Dystrybucja,  

z którymi zostały omówione kwestie zasilania obiektów w energię elektryczną  

z uwzględnieniem inwestycji na przyszłość. 

Realizacja przedstawionych w skrócie planów, zamierzeń i potrzeb może przynieść w jakiejś 

perspektywie pozytywne efekty dla lokalnego rynku pracy, jak i może doprowadzić do 

zagospodarowania posiadanego przez gminę majątku.  

4. Na zaplanowane w budżecie gminy zadania na 2016 rok, ogłoszono następujące procedury 

przetargowe zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych: 

1) rozstrzygnięto przetarg na zakup energii elektrycznej na potrzeby zasilania oświetlenia 

ulicznego, obiektów Gminy Prudnik oraz jednostek organizacyjnych i spółek gminy. Przetarg 

przeprowadzono w pełnej procedurze. Najkorzystniejszą ofertę złożyła NOVUM S.A.  

ul. Racławicka 146, 02-117 Warszawa – cena 1 168 115,28 zł. Podpisanie umowy odbędzie 

się w dniu 12.04.2016 r.. 

2) ogłoszono przetarg na remonty dróg gminnych. Otwarcie ofert odbędzie się w dniu 

dzisiejszym.  

3) ogłoszono przetarg na budowę oświetlenia ulicy Azaliowej. Otwarcie ofert odbędzie się  

w dniu 01.04.2016 r. 

5. W dniu 18 marca w Prudniku odbyła się  konferencja, której inicjatorem był Komitet 

Obrony Dolnośląskich Linii Kolejowych przy wsparciu i patronacie naszej gminy. Generalnie 



temat konferencji dotyczył uruchomienia dziennego połączenia kolejowego łączącego nasz 

region z Kotliną Kłodzką oraz miastami Górnego Śląska i Małopolski.  

W konferencji uczestniczyli przedstawiciele samorządów, PKP, oraz samorządu 

województwa opolskiego. Efektem konferencji było przyjęcie petycji skierowanej do Ministra 

Infrastruktury i Budownictwa Pana  Andrzeja Adamczyka. W petycji wnioskujemy   

o uruchomienie w rozkładzie jazdy 2016/17 połączenia kolejowego w relacji (Kudowa 

Zdrój)- Kłodzko – Nysa – Katowice – Kraków, oraz przywrócenie ruchu pasażerskiego na 

odcinku Kamieniec Ząbkowicki- Nysa. 

Do pozytywnych aspektów przemawiających za uruchomieniem połączenia relacji Kraków- 

Kłodzko (Kudowa Zdrój) przez Paczków, Otmuchów, Nysę, Prudnik, Racławice Śląskie, 

Głogówek i Kędzierzyn Koźle należą: 

1) połączenie atrakcyjnych miejscowości turystycznych leżących wzdłuż tej relacji, 

2) przywrócenie dalekobieżnego połączenia kolejowego na Magistrali Podsudeckiej,   

3) umożliwienie dojazdu mieszkańcom Kotliny Kłodzkiej, Nysy czy Prudnika do ośrodków 

akademickich i wielkich miast Górnego Śląska i Małopolski. 

Odrębnym zagadnieniem będą działania podjęte przez samorządy Prudnika, Paczkowa  

i Otmuchowa z samorządem Województwa Opolskiego i Przywozami Regionalnymi. 

6. W dniu 2 marca spotkałem się ponownie we Wrocławiu z przedstawicielami PKP na temat 

przekazania na rzecz Gminy Prudnik nieruchomości w tym dworca w Prudniku. Jak 

informowałem wcześniej do rozmów musieliśmy powrócić ze względu na zmiany kadrowe  

w PKP. Informuję, że wszystkie dotychczasowe ustalenia zostały utrzymane w mocy.  

7. 11 marca z okazji Ogólnopolskiego Dnia Sołtysa spotkałem się z Sołtysami Gminy 

Prudnik. Dzień ten był okazją do poruszenia wielu problemów zgłaszanych przez 

przewodniczących organów wykonawczych sołectw. W imieniu własnym i rady złożyłem 

sołtysom  serdeczne gratulacje z okazji ich święta. Przypomnę, że w naszej gminie funkcję 

sołtysów sprawują 4 kobiety i 6 mężczyzn. Jeszcze raz proszę  przyjąć życzenia wszelkiej 

pomyślności, a także wszelkiego dobra w życiu zawodowym społecznym, jak i osobistym.  

8. W miesiącu marcu odbyło się kolejne posiedzenie Rady Sportu, którą powołałem  

zarządzeniem na podstawie ustawy o sporcie. W posiedzeniu udział wzięli reprezentanci 

środowiska sportowego naszej gminy w tym nowy zarząd klubu  Pogoń piłka nożna. 

W trakcie posiedzenia Rady przedstawione zostały propozycje zmian organizacyjnych 

funkcjonowania sportu, co do których nie zająłem stanowiska oczekując na wypowiedzenie 

się w tej materii  wszystkich klubów sportowych funkcjonujących na terenie naszej gminy. 



Proponowane rozwiązania zdaniem wnioskodawców  pozwoliłyby na zwiększenie budżetu 

klubów sportowych, dałaby większe możliwości promocji oraz pozyskiwania sponsorów 

strategicznych, pozwoliłyby również na lepszą koordynację rozwoju zawodników.  

Zgłoszono również kwestię zmian w koncepcji modernizacji oraz wykorzystania stadionu 

przy ulicy Kolejowej oraz zagospodarowania stadionu przy ulicy Włoskiej jako centrum 

treningowego. Zwróciłem się do środowiska sportowego naszej gminy o dogłębną analizę 

zgłoszonych tematów i wydanie w tym zakresie opinii i propozycji.  

9. 16 marca z udziałem przedstawicieli naszych Spółek i ZBK uczestniczyłem w  spotkaniu  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu.  

Przedmiotem spotkania było omówienie możliwości pozyskania środków przez nasze 

jednostki na wymianę źródeł ciepła w ramach programu „Likwidacja niskiej emisji 

wspierająca wzrost efektywności energetycznej i rozwój rozproszonych odnawialnych źródeł 

energii-KAWKA” . Beneficjentami tego programu  mogą być:  jednostki samorządu 

terytorialnego, spółki prawa handlowego świadczące usługi komunalne w zakresie produkcji  

i dystrybucji ciepła,  zespoły opieki zdrowotnej, spółdzielnie mieszkaniowe.  Łączna kwota 

dotacji wynosi 55% kosztów kwalifikowanych. 

10. Na koniec kilka zdań o zmianach kadrowych: 

1) z dniem 15 marca na emeryturę odeszła Dyrektor Zespołu Szkolno 

– Przedszkolnego  Nr 2 Pani Władysława  Wróblewska. Obowiązki Dyrektora do czasu 

wyłonienia następcy powierzyłem Pani Ewie Jarzyckiej – dotychczasowej Zastępcy. W dniu 

25 marca ogłoszony został konkurs na stanowisko Dyrektora Zespołu , a termin składania 

ofert upływa 15 kwietnia. Pani  Dyrektor Władysławie Wróblewskiej dziękuję za wieloletnią 

pracę na rzecz  Szkoły Podstawowej  Nr 3 i Zespołu  oraz wychowanie wielu pokoleń 

uczniów  na dobrych, pracowitych  i uczciwych obywateli naszej gminy. 

2)  z dniem  wczorajszym przeszła na emeryturę radca Prawny Urzędu 

Pani Grażyny Begej – Husak. Myślę, że będę wyrazicielem  wszystkich radnych, którym od 

1990 roku przyszło współpracować  w Radzie z Panią Grażyną i podziękuję jej za  szczególne 

zaangażowanie, kompetencje, takt i kulturę we współpracy z Radnymi oraz  za tworzenie 

prawa przyjaznego mieszkańcom naszej Gminy. 

 

                  Informuję również, że ogłoszony został nabór na stanowisko Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Prudniku w związku z przejściem z dniem 1 lipca na emeryturę Pana 

Tadeusza Chrobaka. Od kandydatów wymagane jest przedstawienie koncepcji 



funkcjonowania Ośrodka, w tym propozycja zarządzania Ośrodkiem  i jego organizacji,   

pozyskiwania środków finansowych (w tym środków z UE oraz innych mechanizmów 

pomocowych) na jego działalność. Oczywiście kandydaci muszą spełniać wymagania 

formalne w tym posiadać wykształcenie wyższe, specjalizację z zakresu organizacji pomocy 

społecznej, o której mowa w art. 122 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 

oraz co najmniej 5-letni staż pracy, w tym co najmniej 3-letni staż pracy w pomocy 

społecznej.  

 


